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An accompaniment to tithes:

Учениями различными и чуждыми не увлекайтесь; ибо хорошо благодатью укреплять сердца, а не яствами, от которых не получили пользы занимающиеся ими (Ев.13:9).

Do not be carried about with various and strange doctrines. For it is good that the heart be established by grace, not with foods which have not profited those who have been occupied with them. (Hebrews 13:9).

Благодать – это закон и заповеди, заменяющие, отменяющие и независимые от закона Моисеева.

Grace is the law and commandments that replace, abolish, and are independent of the law of Moses.

Отдавание Богу десятин и приношений является самой древней заповедью благодати, независимой от закона.

Giving tithes and offerings to God is the oldest commandment of grace, independent of the law.

Отдавая наши начатки Богу, мы возвращаем Ему благодать и демонстрируем пред Ним благочестие.

By giving our firstfruits to God, we return grace to Him and demonstrate godliness before Him.

Благодать, возвращённая Богу на Его условиях, является пищей, как Бога, так и нашего сердца.

Grace returned to God on His terms is nourishment both for God and for our hearts.

Благодать, полученная на условиях Бога, но не возвращённая назад на условиях Бога – это благодать потраченная напрасно.

Grace received on God’s terms but not returned on God’s terms is grace spent in vain.

Благодать, потраченная на приобретение материальных благ – это благодать, обращённая в распутство.

Grace spent on acquiring material goods is grace turned to debauchery.

Рассматривание материальных благословений арсеналом благодати, относится к разряду чуждых учений.

Considering material blessings as an arsenal of grace belongs to the category of false teachings.
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